
Zápis z jednání Školské rady 
Základní školy Květnového vítězství 1554, 

Praha 11 ze dne 24. 03. 2022  

Přítomni: 

Nepřítomni: 

za rodiče žáků: 

za pedagogické pracovníky: 

za zřizovatele: 

host: 

za rodiče žáků: 

Ida Holešínská             

PhDr. Kateřina Bartošová        

Mgr. Eliška Blahovcová     

Ing. Martin Horák 

Martin Holeček

Mgr. Pavel Kopečný 

Lucie Kulhavá, DiS (omluvena) 

Projednáno: 

Předsedkyně Školské rady (dále „ŠR) přivítala přítomné účastníky. ŠR se sešla v počtu 5 členů, byla 
tedy usnášeníschopná a předsedkyně zahájila jednání. Všichni členové ŠR obdrželi v předstihu 
dokument „Rozbor hospodaření za rok 2021“. Hospodaření školy za rok 2021 bylo projednáno, 
rozpočet školy je vyrovnaný, škola i nadále čerpá z poskytovaných grantů. Po koronavirovém období 
v roce 2021, kdy byla většina akcí omezena, bylo možné znovu obnovit například plavání dětí na 
prvním stupni a budou následovat i další akce. Škola také obnovuje vybavení, například interaktivní 
tabule ve třídách.

Aktuálně se škola vyrovnává s přílivem nových ukrajinských žáků, kterým pokud možno co nejvíce 
pomáhá s českým jazykem a se začleněním mezi ostatní žáky.
Škola rovněž plánuje úpravu některých tříd, aby se zvětšila kapacita prostor pro její žáky.

Školské radě byl podán návrh na změnu školního řádu. Jedná se o prodloužení jedné z dopoledních 
přestávek na 20 minut z důvodu pobytu dětí venku. Návrh byl jednohlasně odsouhlasen.

Příští setkání Školské rady ZŠ Květnového vítězství 1554 je plánováno na podzim 2022, kdy bude 
schvalovat Výroční zprávu za školní rok 2021/2022. 

Dne 24. 03. 2022 Zapsala: Ida Holešínská 




